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Vi har nået meget i de år 2020-2022, hvor en helt ny bestyrelse 
samlede trådene og fik sat styr på tingene.  

• Installering af Hjertestarter, samt løbende håndtering og 
servicering. 

• Opfølgning på Fibia som have gravet vores veje op, men 
ikke helt repareret dem som de skulle. 

• Reparation af asfalt, så vi kan holde vejene vedlige indtil 
vi skal have fornyet hele vores område med asfalt. 

• Hjemmeside er blevet nystartet med opdateret indhold 
og god oversigt. 

• Overgang fra PBS/Medlemssystem i banken, til vi selv 
skulle håndtere dette med opkrævninger og udsendelse. 
Det var en lang og tung process. 

• Stor Tak til vores 2 revisorer som gik af efter mere end 30 
frivillige år på posten. 

• Løbende tilsikring via markvandring at vores områder 
bliver holdt vedlige, samt at vi sikrer det som skal rettes 
op. 

• Samt mange mindre og væsentlige opgaver blev løst 
gennem årene. 

Covid 19 har også haft indvirkning på bestyrelsesarbejdet, men 
det er ikke mere end som alle andre, at man lærer at have 
bestyrelsesmøder og dialog via onlinemedier eller telefon, samt 
holder behørig afstand når der er behov for dette. 

Vi har en god bestyrelse sammensat af gode og erfarende 
kompetencer, samt via frivilligt arbejde sørger for at holde en 
bestyrelse kørende i en grundejerforening med 186 
medlemmer. 

Jeg vil som formand i år takke af og ser tilbage på mange år i 
Grundejerforeningen, hvor jeg har været med som menigt 
medlem, senere kasserer og her til sidst formand. 

Det arbejde som vi i fællesskab har lagt i bestyrelsen, samt 
forankret er med til at give en god ballast og sikkerhed for at 
den kommende bestyrelse kan arbejde videre på et godt 
grundlag. 

Vi savner fornyelse og friske kræfter på andre poster, som på 
sigt kan tage over og sikre vores Grundejerforening. 

Med venlig hilsen 

Kenn E. Hansen 
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